天津银行·2025 天津马拉松 视力障碍运动员报名申请表

APPLICATION FORM FOR ENTRANTS WITH VISUAL IMPAIRMENT OF BANK OF TIANJIN • TIANJIN MARATHON 2025

姓名			性别		出生日期	
Full Name			Gender		Date of Birth	
参赛项目 Event		马拉松	Marathon			
	□ 半程马拉松		Half Marathon			
		健康跑	Health Run			
国籍			本人有效记	正件号码		
Nationality			ID Number			
联系电话 Telephone						
家庭住址 Home Address						
工作单位 Company						
伴跑运动员	伴跑运动员			Aline >= =1 E		
姓名			伴跑运动员 有效证件号码 Guide runner's ID number			
Guide runner's						
name						
伴跑经历						
(如有,请填写)						
Experience of your Guide runner						
				姓名		
比赛当天发生紧急情况时联系人				Name		
Emergency Contact Person				联系电话		
				Telephone		
					•	

注:视力障碍运动员除需在天津银行·2025 天津马拉松官方网站或官方合作 APP 正常报名外,还需在官方网站下载《视力障碍运动员报名申请表》,填写后连同残疾人证扫描件或照片在 8 月 15 日 10 时前回传至组委会邮箱 (oc@tianjin-marathon.com),视力障碍运动员须由伴跑运动员全程陪同参赛。伴跑运动员须为已完成报名的运动员,且须一并进行报备登记。未向组委会报备,擅自参赛所产生的后果,由运动员自行负责。视力障碍运动员与伴跑运动员在报名参赛人员超额后参加统一的报名抽签。任一方逾期未付款或退赛退费的视为主动放弃本次参赛资格,双方参赛资格均不再保留。

Note: Besides completing the general registration on website or app, athletes with visual impairment MUST download and file an "APPLICATION FORM FOR ENTRANTS WITH VISUAL IMPAIRMENT OF

BANK OF TIANJIN •TIANJIN MARATHON 2025" from the official website of BANK OF TIANJIN •TIANJIN MARATHON 2025, and then submit the following documents to 'oc@tianjin-marathon.com' by 10:00 a.m. 15 August, 2025 (via email):

- a. The completed application form
- b. Scanned copies or clear photos of your disability certificate

Athletes with visual impairment MUST rely on guide runners to navigate the race course during the entire event. Guide runners MUST register for the same event as their runners with visual impairment and their personal information MUST be provided in the "APPLICATION FORM FOR ENTRANTS WITH VISUAL IMPAIRMENT".

Entrants with visual impairment and their guide runners shall be held solely responsible for any consequences arising from their unauthorized participation without the above-mentioned steps. Unselected entrants with visual impairment and their guide runners need to conduct a lottery if the event was oversubscribed. Either of entrant with visual impairment or guide runner fails to complete payment within the designated period will automatically result in a disqualification from the event for both sides. Any consequences arising from unauthorized participation will be the sole responsibility of the athletes.